



STYREMØTE NR. 07/23, 21.08.2023 – REFERAT

Møte i Fotballstova

Til stades: Nina Sleen, Kjetil Skulstad, Aud Litlabø, Linda Heidenreich-Riis, Roger Matre, Mika Visti (teams). Ikkje tilstades: William Rafdal og Jarand Helland.

Sak 1/23 Godkjenning av innkalling, sakliste og referat frå møte 06/23, samt vedtak gjort i mellomperioden.

Vedteke.

Sak 2/23 Status administrasjon og økonomi (orienteringssaker)

Adm. informasjon frå dagleg leiar:

- Dagleg leiar var sjukemeldt ein periode, arbeid med Puttefestival, Sommarklubb
- 180 lag påmeldt Puttefestival pr i dag
- Oppstart på FFO, få elevar på FFO, kunne vore fleire
- Oppstart med nye første klassinger, det er små kull på begge skular, begge skulane er i gong med trening
- Pr i dag har me ikkje timar på Stord Vidaregåande lenger. Har ikkje fått noko beskjed om dette, utanom ein tilfeldig samtale.
- Må gjennomgå arbeidsoppgåver, pr i dag er det litt lite arbeid til alle ansatte
- Dagleg leiar er vekke frå 30/11 grunna operasjon, samt i romjula (romjulscupen)

Økonomi:

- Dårlig likviditet, brukskonto tappa. Åsta oppdaterer regnskap, pr juni ganske OK, nokre lagskonto mangler fortsatt – juli er ikkje ferdig enda. Lavt på inntektsida, ser bedre ut enn kva det er.
- Juli og august har vært ganske negative, har spist ein del av likviditeten, og har nok redusert ganske mykje dei siste månadane.
- Juli/august, kundefordringer på 170000 der halvparten er betalt
- Fleire treningsavgifter som ikkje er betalt

ALLEME ber klubbane på øya om på 20 000 kr kvar for kunna fullføra årshjulet, grunna underskudd på rekneskapen. Styret vil samtstundes be om å få ei oversikt over rekneskap og budsjett. **Vedteke.**

Kvalitetsklubb:

- Ikkje noko å melda pr i dag

Sport:

- Litt utfordringar med cupar i sommar, fleire spelarar som ikkje har fått speletid i kampar/sluttspel, mens fleire lånte spelarar har fått tid i stadenfor.
- Styreleiar blir med på ein runde med SU (Kjetil), evt Erling Grov frå Trott, for å få framlagt tydlegare kommunisert retningslinjene i klubben angående cup.

Årshjul:

- OK

- Sak 3/23 Økonomi - kassakreditt**
- Har begynt å bruke av kassakreditt, som ikkje har vore brukt på lenge
(Gått igjennom på økonomidel)
- Sak 4/23 Nytt låsesystem på dører Vikahaugane/Langeland**
- Styreleiar avtalar møte med kommunen, høyre om låsesystemet som vert brukt på styrkerommet i Nye Hallen, kan «utvidast», og at me kan bruke dagleg leiar i Stord IL til å administrere for oss òg.
- Sak 5/23 Ubetalte treningsavgifter**
- Styreleiar kjem innom administrasjonen i løpet av veka og hjelper til med purring.
- Sak 6/23 Bok – Stord Fotball**
- Plan framover, forfattar Jarle Kaldråstøyl etterlyser info.
- Første «bok-slepp» på Puttefestival (sal av boka i sekretariatet). Sal av boka på Kiwi Studalen og Sport 1 er nemnd.
- Jarand kontakter Sunnhordland (og forfattar) for å promotere boka – ein artikkel der kanskje forfatter vert intervjuet?
- Jarand lagar ein salsplakat for boka.
- Få ein oversikt av Åge om kven som har bidratt til boka, samt sponsorar, og eventuelt komme med forslag om kven han meiner skal få den gratis.
- Sak 7/23 Samling mellom Styret og Sportsleg utval for samkjøring og plan framover mtp trenarar/lagleiarar**
- Må kallast inn til ei samling med trenarar og lagleiarar om cupar, kva retningslinjer/sportsplan seier om dette, generelle reglar, generelt vera tydleg osv.
- Sak 8/23 Informasjon/eigarskap til oppsummeringar av info rundt cup**
- Ta med SU og kalle inn, gutter for seg og jenter for seg. Sjå òg sak 7.
- Klubben bør «eige» meir oppdateringar rundt cupar.
- Må definerast meir om kva klubben «premierer» av cupar (eliteturneringar/store sommarcupar som Dana, Norway, Gothia).

Sak 9/23**Evt**

- Mindre spelarar færre som vil trene nok – fekk ikkje snakka om dette
- Tydelegare reglar for sommarcup – tatt opp i sak 7

Oppsatt nytt styremøte: 25.09.23 kl 1830. Nye saker må sendast til Linda seinast 3 dagar før styremøtet.

21.08.2023

Nina Sleen

Linda Heidenreich-Riis

Kjetil Skulstad

Aud Litlabø

Jarand Helland

William Rafdal